Annex 2

2025年武汉国际创意设计大赛（金黄鹤奖）
公开征集报名表

	参赛题目选择
	  南岸嘴“C位”观景点创意方案征集
  平和打包厂片游线组织及空间提升方案
  巴公房子片游赏空间提升征集
  延庆里空间利用及功能策划征集
  山海关路片街道空间与文化标识重塑征集
  汉阳门花园片游赏体验升级创意征集
  环黄鹤楼片观光打卡点创意方案征集

	组别选择
	专业组          大众组

	相关信息

	*参赛机构/个人名称
	

	*国家/地区
	

	法定代表人
	

	机构注册地址
	

	商业登记/营业执照登记证编号
	

	*参赛联系人
	

		*姓名
	

		*职务/职业
	

		*电话
	

		*电子邮箱
	

		*通信地址及邮政编码
	

	*为所有组别必填项目。其它信息按照组别和实际申报情况填写。

	主要参与人员

	姓名
	本项目承担职位
	职务
	专业背景

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	我方保证上述资料的真实性，并在此确认将参加《2025年武汉国际创意设计大赛（金黄鹤奖）》公开征集。

法人代表或委托人/个人（签字）：           报名机构（加盖公章）：







申请人提交《报名表》即视为接受以下知识产权条款：
1．应征人承诺其拥有其提供服务时编制的所有图纸、说明、电子文档和其它相关文件（以下总称“成果文件”）的合法权利和知识产权。
2．本次征集活动的成果文件系专用于本次征集，征集方、应征人和征集代理均不得超过此范围使用。
3. 所有由应征人编制的成果文件，其署名权等人身权利归应征人所有。如项目在方案征集后终止，或征集方聘用其他单位来完成方案征集阶段以后的工作，征集方无权使用、复制或修改应征人编制的成果文件。在承办单位向应征人付清各项目对应的方案奖金之后，征集方可对应征人提交的成果文件进行印刷、出版和展览，可通过传播媒介、专业杂志、书刊或其他形式对成果文件进行评价、展示和宣传，且应注明应征人的名称。如征集方需在本次征集活动后修改或实施应征人的设计方案，则将和应征人另行签订后续协议。
4. 应征人应保证提交的成果文件在中国境内或境外没有且不会侵犯任何其他人的知识产权（包括但不限于著作权、专利权）或专有技术或商业秘密。应征人应保证，如其成果文件使用或包含任何其他人的知识产权或专有技术或商业秘密，应征人已经获得权利人的合法、有效、充分的授权。应征人因侵犯他人知识产权或专有技术或商业秘密所引起的全部法律责任应由应征人承担。
5. 在征集过程中由征集方和征集代理提供的所有资料的知识产权属相应单位或相关提资单位所有。应征人仅可以将上述文件用于编制本项目的成果文件之目的。未经前述资料的知识产权所属方的书面许可，应征人不得将相关资料用于其他项目设计或其他目的，也不得将上述文件泄露给任何第三方。
6. 凡参加本次征集的申请人均被视为同意并接受本次大赛《征集公告》的全部内容及条款。
7. 本次征集活动及相关文件的最终解释权归征集方所有。


2025 Wuhan International Creative Design Competition(Golden Yellow Crane Award)
Registration Form
	Topic Selection
	  Creative Schemes for the "Center" Viewpoint at Nan'an Zui
  Scheme for Tour Route Organization and Spatial Improvement of Pinghe Packaging Factory Area
  Scheme for the Improvement of Tourist Spaces in Banov’s House Area
  Schemes for Space Utilization and Functional Planning of Yanqingli
  Schemes for the Remodeling of Street Space and Cultural Signs in Shanhaiguan Road Area
  Creative Scheme for the Upgrade of Tourist Experience in Hanyangmen Garden Area
  Creative Schemes for Sightseeing Check-in Points in the Yellow Crane Tower Surrounding Area

	Group Selection
	Professional          Public 

	Information

	* Institution / Individual Name
	

	* Country / Region
	

	Legal Representative
	

	Institution Registration Address
	

	Business Registration / License Number
	

	* Competition Contact Person
	

		* Name
	

		* Title / Occupation
	

		* Phone Number
	

		* Email Address
	

		* Mailing Address and Zip Code
	

	* Required for all groups. Other information should be filled out based on the group and actual application details.

	Main Participating Personnel

	Name
	Position in this Project
	Job Title
	Professional Background

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	I hereby guarantee the authenticity of the information provided above and confirm my participation in the public call for submissions for the "2025 Wuhan International Creative Design Competition (Golden Yellow Crane Award)."

Legal Representative or Authorized Agent / Individual (Signature):         




Applicant Institution (Official Seal):






By submitting the "Registration Form," the applicant is considered to have accepted the following intellectual property terms:
1. The applicant guarantees they hold all legal rights and intellectual property rights to all drawings, descriptions, electronic documents, and other related files prepared for their submission (hereinafter collectively referred to as the "Submission Documents").
2. The Submission Documents are intended exclusively for this call for submissions. The soliciting party, the applicant, and the soliciting agent are prohibited from using them for any purpose beyond this scope.
3. The moral rights, including the right of authorship, for all Submission Documents prepared by the applicant belong to the applicant. If the project is terminated after the call for submissions, or if the soliciting party hires another entity to complete the work following the submission phase, the soliciting party has no right to use, copy, or modify the applicant’s Submission Documents. After the undertaking party has fully paid the prize money for the respective projects to the applicant, the soliciting party may print, publish, and exhibit the Submission Documents. They may also use media, professional magazines, books, or other formats to evaluate, display, and promote the Submission Documents, provided the applicant's name is credited. If the soliciting party wishes to modify or implement the applicant’s design after this event, a separate follow-up agreement will be signed with the applicant.
4. The applicant must guarantee that their submitted documents do not and will not infringe upon the intellectual property rights (including, but not limited to, copyrights, patent rights), proprietary technology, or trade secrets of any other person, either in China or abroad. The applicant must also guarantee that if their documents use or contain any intellectual property, proprietary technology, or trade secrets of others, they have obtained legal, valid, and sufficient authorization from the rights holder. The applicant shall bear all legal liabilities for any infringement of another person's intellectual property, proprietary technology, or or trade secrets.
5. All materials provided by the soliciting party and the soliciting agent during the submission process remain the intellectual property of the respective units or contributing parties. The applicant may only use these files for the sole purpose of preparing their Submission Documents for this project. Without prior written permission from the intellectual property owner, the applicant may not use the relevant materials for other projects or purposes, nor disclose them to any third party.
6. All applicants participating in this event are considered to have read, understood, and agreed to all the contents and terms of the "Call for Submissions Announcement."
7. The soliciting party reserves the right to the final interpretation of this event and its related documents.
